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erkesteHvem er den sta

Var det ikke lidt skørt, at Gud sagde til 
Gideon, at han skulle lade de fleste af 

soldaterne gå hjem igen?
Hvis jeg skulle vinde en krig, så ville jeg 
have så mange soldater med som muligt! 

Men sådan tænkte Gud ikke. For Gud 
ville vise, hvem der var stærkest. Hvem 
der sørgede for, at Gideons hær vandt. 

Gud er den stærkeste, og han vandt 
krigen. Fordi han sørgede for, at alle 

fjenderne blev så bange, at de løb 
skrigende væk uden at kæmpe. 

Hvis Gideon havde haft en stor hær, 
ville folk tro, at Gideon vandt, fordi han 

var stærkest. Men Gideons hær var så 
lille, at han kun kunne vinde krigen, hvis 
Gud hjalp ham. Og det gjorde Gud, for at 

alle skulle forstå, at Gud er den stærkeste, 
selv når hans hær ser lille og svag ud!
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